
   
Protokół Nr 4/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, które odbyło się 
w dniu  12.01.2017 r. godz. 15.45, sala  Nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach.

Posiedzeniu przewodniczyła-   Grażyna Wójcik – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).

 Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w zmiany w Statucie Miasta 

Pabianic.
3. Sprawy różne.

 
 

Ad. 1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. Nie było uwag do porządku.

Ad.2
Zaopiniowanie projektu uchwały   w sprawie w sprawie   w   zmiany w Statucie Miasta 
Pabianic   (zał nr 2)
Zgodnie  z  art,  18  ust.  2  pkt  1  ustawy z  dnia  8  marca  1990 r.  o  samorządzie
gminnym (t.j. Dz.U. z 2016 r.poz. 446,1579), uchwalenie statutu gminy należy do
wyłącznej właściwości rady gminy. Statut Miasta Pabianic został przyjęty uchwałą
Nr  XVIII/191/11  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  28
października 2011 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Pabianic (t.j.  Dz. Urz.
Woj. Łódzkiego z 2014 r. poz. 24).Załącznikiem nr 3 do Statutu jest wykaz miejskich
jednostek organizacyjnych. Zmiana załącznika nr 3 do Statutu jest konsekwencją
utworzenia  jednostki  budżetowej  pn.  Zarząd  Dróg
Miejskich w Pabianicach z siedzibą przy ul. Warzywnej 1 na podstawie uchwały nr
XXVI/331/16 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie
likwidacji  zakładu  budżetowego  Zarząd  Dróg  i  Zieleni  Miejskiej  w
Pabianicach  oraz  utworzenia  samorządowej  jednostki  budżetowej  Zarząd  Dróg
Miejskich w Pabianicach i uchwały Nr XXX/404/16 Rady Miejskiej W Pabianicach z
dnia  8  listopada  2016  r.  w  sprawie  nadania  Statutu  Zarządowi
Dróg Miejskich w Pabianicach (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2016 r. poz. 5021)
Wobec powyższego Radzie Miejskiej zostaje przedłożony projekt stosownej 
uchwały.

Naczelnik Biura  Rady Arkadiusz  Bujacz-  jest to formalny projekt uchwały .

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały–18,  przeciw-0,
wstrzymało się -0. Przyjęto. 
Ad.3



Sprawy różne-
Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik  -raport  o stanie środowiska (zał nr 3) , 
radni otrzymali mailowo. Nie było pytań. 

Nagranie CD – zał. Nr 4
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 15.55.

Protokółowała:              Przewodniczyła:

      Monika Ludziejewska                                                     Grażyna Wójcik

                                                        


